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The Charnwood ARC 7 is the latest addition to the Arc range. With an 
output of 7kW it is particularly suited to larger rooms or open plan areas. 
It is a true multi-fuel stove with exceptional clean burn technology that 
exceeds the criteria for both DEFRA exemption and SIA Eco Design ready.
The ARC 7’s contemporary design  features an inverted flue 
collar for a seamless flue connection. An optional drawer is 
also available as an alternative to the open log store - creating a 
hidden space in which to store fireside accessories and kindling. 

Le Charnwood ARC 7 est le dernier né de la gamme ARC. Avec ses 
7kW il chauffe agréablement les plus grands espaces. Il est multi-
combustible bois et charbon. Grâce à sa technologie de combustion 
d’une qualité et d’une propreté exceptionnelle l’ARC 7 est classé 7* au 
label Flamme Verte, la catégorie des appareils les plus performants.
Le design moderne de l’ARC 7 bénéficie d’une buse inversée, pour 
une connexion au conduit en toute discrétion. Un tiroir est également 
disponible en option pour une alternative de style au traditionnel bûcher. 
De plus, il permet de ranger les accessoires tels que le petit bois d’allumage.

RATED OUTPUT TO ROOM 
PUISSANCE A LA PIECE

7kW

MAX. LOG LENGTH
LONGUEUR MAX. DE BUCHE

290mm

FLUE OUTLET 
DIAMETRE DU CONDUIT DE RACCORDEMENT

150mm (6”)

EMISSION OF CO
EMISSION DE CO

0.07% - Wood / Bois
0.05% - Solid Fuel / Charbon

ENERGY EFFICIENCY
RENDEMENT ÉNERGÉTIQUE

81% - Wood / Bois
79% - Solid Fuel / Charbon

MINIMUM DISTANCE TO COMBUSTIBLES 
WITH INSULATED FLUE
DISTANCE MINIMALE AUX MATERIAUX 
COMBUSTIBLES AVEC UN CONDUIT ISOLE

270mm - Side / Côté
150mm - Rear / Arrière

WEIGHT
POIDS

170kg - Store Stand / Sur Bûcher
150kg - Low / Sur Socle Bas

COLOURS
COULEURS

black, gunmetal, brown, green, 
bronze, pewter, almond, blue
noir, à canon, vert, marron, bronze, 
étain, ivoire, bleu
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Optional rear flue
Adaptateur vertical 
arrière optionnel


